
Premalo akcijske
enotnosti komunistov
Po obisku delovnih skupin v 18 osnovnih
organizacijah ZK

Delovna skupina občinske
konference ZKS je zaključila dru-
gi krog obiskov v organizacijah
združenega dela. Obiskala je 18
osnovnih organizacij ZK v se-
stavljenih organizacijah Astra,
Slovenijales, Mercator, KIT - de-
lovna organizacija Ljubljanske
mlekarne in Žito - TOZD Pekarna
Bežigrad.

Kot je dejal Alojz Strmole v po-
ročilu o obisku na seji občinske
konference ZKS, so se komunisti
skupaj z vsemi delavci v teh ko-
lektivih odgovomo vključili v sta-
bilizacijska prizadevanja, trudijo
se za.povečanje izvoza in zmanj-
ševanje uvoza, ni pa povsod pre-
vladala zavest o nujnosti dohod-
kovnega povezovanja in združe-
vanja sredstev.

Tudi ocena uspešnosti poslo-
vanja v teh kolektivih v glavnem
ne odstopa od teh splošnih ugo-
tovitev, saj v večini dosegajo do-
bre poslovne rezultate, kar pa ne
velja za nekatere temeljne orga-
nizacijp v sestavljenih organiza-
cijah. Največji problemi so v
Astrinem tozdu Blagovnica, ki
posluje z izgubo. Komunisti v tej
niso sposobni sami razrešiti vseh
težav, s katerimi se spopadajo,
zato se bodo morali v razreševa-
nju bolj odgovorno vključiti ko-
munisti delovne in sestavljene
organizacije.

Ob pratresu usposabljanja in
delovanja komunistov v osnov-
nih organizacijah so ugotavljali,
da marsikje z aktivnostjo izsto-
pajo bolj posamezniki in da se
osnovne organizacije v celoti
premalo vključujejo. Čeprav so v
večini kolektivov prav komunisti
veliko pripomogli k dobremu po-
slovanju, pa ponekod opažajo,
da osnovne organizacije stojijo
bolj ob strani, še zlasti tam, kjer
imajo največ težav v kolektivu.

Še vse premalo pa je tudi akcij-
skega povezovanja o skupnih
vprašanjih na ravni sestavljene
organizacije glede razvojnih
usmeritev, dohodkovnih odno-
sov ter svobodne menjave med
komunisti temeljnih organizacij,
delovnih organizacij in sestavlje-
nih organizacij. To velja tako za
Astro, kakor tudi za Mercator.
čeprav so komunisti v Mercator-
ju pravzaprav pobudniki vsake
akcije in veliko prispevajo k do-
brim rezultatom poslovanja, pa
vendarle delujejo bolj »osamlje-
no« in neorganizirano. Poveza-
nost med komunisti tozdov in
delovnih organizacij je premajh-
na.

Prav to akcijsko enotnostidelo-
vanja ZK na ravni delovne in se-
stavljene organizacije, ki jo je na
seji občinske konference tudi
posebej poudaril Jože Smole,
predsednik MK ZKS, so člani
konference izpostavili med nalo-
gami, ki so jih sprejeli za nadalj-
nje delo komunistov v organiza-
cijah združenega dela, ki jih je
obiskala delovna skupina.

Člani konference so se sezna-
nili tudi z razmerami in delova-

njem komunistov v bežigrajskih
osnovnih šolah. Oceno razmer v
devetih bežigrajskih osnovnih
šolah z dvema podružnicama so
pripravili člani osnovnih organi-
zacij na tej šoli, Pavla Samuda pa
je posebej izpostavila vključeva-
nje okolja v delo šol in šole v
okolje. Menila je, da vraščanje
šo1e v neposredno okolje in po-
družabljanje dela šole poteka še
vedno prepočasi, kar velja tako
za povezovanje, dogovarjanje in
skupno planiranje, kakor tudi za
razvijanje interesnih dejavnosti
in proizvodnega dela. V oceni so
komunisti temeljito analizirali
dosežke*in težave pri uveljavlja-
nju celodnevne osnovne šole in
podaljšanega bivanja učencev,
uveljavljanje standardov in nor-
mativov v osnovnih šolah, eko-
nomski položaj delavcev in ka-
drovsko problematiko, prehrano,
prilagajanje novemu delovnemu

času, vključevanje osnovnih šol v
usmerjeno izobraževanje in po-
dobno. Po mnenju članov konfe-
rence, pa je treba to oceno še
dopolniti s prikazom konkretnih
problemov v posameznih šolah
in poročilom osnovnih organiza-
cij o tem, kaj so komunisti že
sami storili za izboljšanje razmer
in kako so se organizirali za ure-
sničevanje sklepov 3. seje občin-
ske konference ter 3 seje CK
ZKS in CK ZKJ.

Člani konference so sprejeli
predlog sklepov, ki zavezujejo
tako delavce šol, kakor tudi stro-
kovne službe, upravne organe in
vso družbenopolitično skupnost
za nadaljnjo krepitev vloge
osnovnih šol.

Ocenili so tudi uresničevanje
resolucije o družbenoekonom-
skem razvoju občine v devetih
mesecih letošnjega leta in pod-
prli slališča ter ugotovitve občin-
skega komiteja, ki je devetme-
sečno gospodarjenje temeljito
analiziral. R.E. .


